
Ture til Odense Zoologiske Have. 
Af: Thomas Fugl. 
 
Vi har i mange år haft en årlig tur til Odense Zoologisk Ha-
ve, og det har været nogen gode ture, selvom vejret no-
gen gange har været lidt blandet. For eksempel var der en 
gang, hvor det øs regnede, så folk måtte blive indenfor i et 
af husene i Zoo, men for det meste var det rigtig godt vejr. 

Når vi har været i Odense 
Zoologisk Have, er vi blevet 
kørt derud om morgenen, og 
hentet igen om eftermiddagen 
af busserne. Køkkenet har 
hvert år forberedt al maden 
hjemmefra, og der har ikke 
manglet noget. Vi har altid 
startet med rundstykker og 
kaffe, senere middagsmad og 
til sidst inden vi skulle hjem, 
har vi fået eftermiddagskaffe 
med kage. 

Det er ikke nødvendigvis så meget det, at man går rundt 
for at se på dyrene, det der er det vigtige, det er lige så 
meget det, at man får snakket sammen og er sammen 
med andre på en anden måde, så det sociale betyder rig-
tig meget. 
 
Det har været sådan tidligere, at vi har lavet en tur en 
gang om året, for dem som havde mødedag den dag, 
men det er blevet sværere, da mange af brugerne er dår-
ligt gående, og derfor skal sidde i kørestol, og så mangler 
der hænder til at skubbe kørestolene. 



Sidste år havde vi en del penge, som var overskud efter 
en markedsdag, og der blev det besluttet, at lave en tur til 
Odense Zoologisk Have, for alle brugerne her på Tarup Gl. 
Præstegård. Alt var som det plejede, men derud over hav-
de vi bestilt Zoo-toget til at køre os rundt i haven i nogen 
timer. Det var en god ting for dem som ikke kunne gå så 
godt.  


